
Zápis ze školské rady dne 10.10.2023 

Přítomni: Radka Mlynárová, Markéta Suchánková, Pavel Kasík, Ema Kovačičová, hosté - Pavlína 
Pospíšilová, Helena Svobodová, omluveni -  Ivana Zábranská, Martin Toulec 

1. Projednání a schválení výroční zprávy za rok 2022-23. 

2. Seznámení s ŠVP pro rok 2023/24 a porovnání  s 2022/23 , diskutovány byly blokové 
moduly pro septimu a oktávu. Dohodnut byl rámcový postup jejich úprav pro školní rok 
2024/25.  

3. Info o Erasmu a žádosti o akreditaci GJS na výjezdy studentů  
4. Info o Rotary international (od rodiče pana Semeckého) 

5. Info o první úspěšné zkoušce čerstvě založeného školního orchestru a sboru, který v 
současnosti čítá 10 muzikantů a 12 zpěváků. Členy jsou zatím studenti primy až 
septimy a někteří členové profesorského sboru. Přáli bychom si sociální i materiální 
podporu (např. stojany). První vystoupení bude v rámci Dne Jaroslava Seiferta v úterý 
24. října. Prosíme o poskytnutí hudebních plakátů či obrazů s hudební tématikou pro 
učebny hudební výchovy.   

6. Informace o  zlepšeních v oblasti IKT.( Nainstalovali jsme nové wi-fi zařízení ve 3. 
patře, takže je možné využívat školní tablety i tam. Aktivně vyučujeme studenty 
tisknout na 3D tiskárnách, již byly vytisknuty mnohé jednoduché modely. Máme v 
plánu tisknout i výukové pomůcky do hodin biologie. Minulý týden jsme v počítačové 
učebně zprovoznili balík nového softwaru včetně programů na 3D grafiku (Blender). 
Plánujeme zprovoznit dalších 12 starých počítačů nakoupením nových operačních 
pamětí, čímž by se rozšířily možnosti výuky (např. při výuce Linuxu). V září jsme 
vytvořili IKT dotazník pro pedagogy, který jsme vyhodnotili a nyní pracujeme na 
cílech, které z šetření vyplynuly. )  

7. Prosba bychom o pomoc s dovybavením klubovny, aby studenti měli o volných 
hodinách alternativu k mobilu. Sháníme hry, především šachy, karty (mariášové i 
kanastové), bang, kostky, případně další společenské zábavné hry.  

 


